中欧校友安徽分会、济南分会理事会成功换届

6月5日,中欧校友安徽分会第三届理事会成立仪式暨换届大会在安徽合肥举 行。中欧副教务长忻榕教授、校友关系事务部主任王庆江及多位安徽校友出席 大会。王庆江主任代表校友总会宣布了安徽分会第三届理事会成员名单。安徽 校友分会第二届理事会会长俞能宏(EMBA 2002)、第三届理事会会长曹杰 (EMBA 2007)、秘书长沈保山(EMBA2007)分别在会上致辞。

6月8日,中欧校友济南分会第三届理事会换届大会在山东济南召开,共有51 位中欧校友和员工出席。会议由第二届理事会秘书长梁志海(EMBA 2003) 主持。王庆江主任宣读了济南分会第三届理事会成员名单。诚信行物业管理集 团董事长王宏杰(EMBA 2006) 当选为新任会长,中国联通山东省分公司财 务部总经理姚海源(EMBA 2008) 当选为新任秘书长。

New Councils for Anhui & Jinan Chapters

An inauguration ceremony was held in Hefei on June 5 to install the newly elected members of the CEIBS Alumni Anhui Chapter. The new Council President is Cao Jie (EMBA 2007) and the new Secretary General is Shen Baoshan (EMBA 2007). Director of the CEIBS Alumni Relations Office Wang Qinjiang was on hand, as was Associate Dean (Executive Education) and Bayer Chair in Leadership Professor of Management Katherine Xin. Then on June 8, the CEIBS Alumni Jinan Chapter elected its new leaders. These include Council President Wang Hongije (EMBA 2006), President of the Chengxinhang Property Management Group; and Secretary General Yao Haiyuan (EMBA 2008), General Manager of the Finance Department at China Unicom.

中欧校友加纳分会成立

Ghana Chapter Launched

随着中欧非洲项目的稳健发展,7月6日,中欧 校友加纳分会正式成立, 尼日利亚分会也将干 今年晚些时候宣布成立。校友数量的迅速增加是 早先的中欧校友非洲分会被各地区分会所取代的 原因之一。目前加纳分会和尼日利亚分会的新一 届理事会已经组成。中欧国际工商学院全球策略 总监奈斯安 (Annette Nijs)参加了此次成立大

The robust development of CEIBS Africa Programme was evident on the night of July 6 as alumni gathered to induct new members of the CEIBS Alumni Association's Ghana Chapter and to prepare to formally launch a Chapter in Nigeria later this year. The growing number of alumni is one of the factors that led to the original CEIBS Alumni Association Africa being replaced by country-specific Chapters. New executives were installed to lead both the Ghana and Nigeria associations. Annette Nijs, CEIBS Executive Director, Global Initiative, led the ceremony to recognise the establishment of the Nigeria Chapter.





BNP PARIBAS 法国巴黎银行

携手变 通世界

